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PROTOKÓŁ Nr XXXVIII/2014 kadencji 2010 - 2014 
Z SESJI RADY POWIATU W ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ 

odbytej w dniu 30 stycznia 2014 roku, o godz. 12.
00

 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej 

przy ul. Wrocławskiej 2. 

 
 
Przewodniczący Rady Powiatu  
Przewodniczący otworzył sesję i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości oświadczył, iż 
zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 17 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

 
Starosta 
W punkcie 9 „Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie” w imieniu Zarządu Powiatu wnoszę o 

zamieszczenie w porządku obrad dzisiejszej sesji projektu uchwały w sprawie  zatwierdzenia 
planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na rok 2014. 
 

Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie  zatwierdzenia planów pracy 
komisji stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na rok 2014 Rada Powiatu głosowała: 
 

ZA – 17 P – 0 W – 0 

  
Za przyjęciem porządku obrad ze zmianami, Rada Powiatu głosowała:  
 

ZA – 17  P – 0  W – 0 

 
Porządek został przyjęty i przedstawia się następująco: 

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr XXXVII/2013 z dnia 19 grudnia 2013 z sesji Rady Powiatu w Środzie 

Śląskiej. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Środzie Śląskiej za rok 

2013. 
7. Analiza poniesionych w 2013 roku wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do 

wysokości średnich wynagrodzeń oraz średniorocznej struktury zatrudnienia – nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego. 

8. Ocena bazy dydaktycznej w podległych placówkach. 
9.  „15 min. dla wyborców”. 
10. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- przyjęcia programu stypendialnego dla uczniów będących mieszkańcami Powiatu 
Średzkiego, uczęszczających do szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych przez Powiat 
Średzki, 
- ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek niepublicznych oraz trybu 
i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystywania, 
- przyjęcia zadania związanego z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w 2014 roku, 
- ustalenia na rok 2014 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z 
drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu, 
- określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 
Powiat Średzki, udostępnionych dla operatorów i przewoźników, oraz określenia warunków i 
zasad korzystania z tych przystanków. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wnioski i oświadczenia radnych. 
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13. Sprawy różne. 
14. Zamknięcie sesji.            

                  
Ad. 3/ Przyjęcie protokołu Nr XXXVII/2013 z dnia 19 grudnia 2013 z sesji Rady Powiatu 
w Środzie Śląskiej. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXXVII/2013 z sesji Rady 

Powiatu odbytej na posiedzeniu w dniu 19 grudnia  2013 roku 

Rada Powiatu za przyjęciem protokołu Nr XXXVII/2013 głosowała:   
 

ZA - 17  P - 0  W – 0  

 
Ad. 4/ Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu (załącznik nr 3 do 
protokołu)  
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 

Ad. 5/ Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
sesjami (załącznik nr 4 do protokołu)       
 
Starosta 
Przedstawił sprawozdanie.                                                       
Ponadto szanowni Państwo chciałbym się skupić jeszcze na temacie inwestycyjnym, chodzi 
mi o drogi, które można wykonywać, remonty dróg z Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych. Jak Państwo pewnie wiecie pojawiła się szansa na sfinansowanie pewnych 
zadań w roku 2014. My jako Powiat Średzki złożyliśmy w zeszłym roku trzy propozycje 
remontów dróg, to jest dalszy ciąg drogi w kierunku Udanina, droga w miejscowości 
Rakoszyce i droga relacji Mrozów – Wojnowice w Gminie Miękinia. Jak Państwo też wiecie 
ocena wniosków ostateczna: dwa z trzech wniosków znalazły się na liście, niemniej jednak z 
braku środków były pod kreską. Z przekazów medialnych, a także z pisma Wojewody 
Dolnośląskiego z dnia 20 stycznia 2014 roku okazało się, że będziemy dysponować 
dodatkową kwotą pieniędzy w ilości 54 milionów złotych na Dolny Śląsk. W związku z 
powyższym Zarząd Powiatu zdecydował na zaangażowanie się w  realizację przynajmniej 
jednego, a jak się uda to obu wniosków i zrealizowania remontu tych odcinków dróg w 
Gminie Udanin i Środa Śląska. Jest duża szansa. Niemniej jednak wysłaliśmy już pismo w tej 
sprawie do Wojewody o gotowości podjęcia tego wyzwania i zrealizowania, i rozliczenia 
wniosków jeszcze w roku 2014 roku. Z takimi pismami zwróciliśmy się do Gminy Udanin i 
Środa Śląska. Wczoraj na sesji Gminy Udanin radni przesunęli pieniądze z realizacji 
inwestycji drogowej na Gminie na drogę powiatową. My czekamy na przyjęcie bilansu w 
miesiącu lutym i przeznaczenia wolnych środków, być może będzie taka konieczność, że 
zwołamy jeszcze szybciej sesję nadzwyczajną, aby móc umieścić tą inwestycję, czy dwie 
inwestycje  w bieżącym roku budżetowym. A także oczywiście przede wszystkim czekamy na 
sygnał od Wojewody o rozdziale tych środków. 
 
Radny Wicha 
Odnośnie tych umów na redakcję, naszych artykułów o Powiecie Średzkim czyli Expressu 
Średzkiego 750 zł. za jedną stronę, to znaczy miesięcznie ile stron wyjdzie, jedna, dwie, 
pięć, dziesięć? Tutaj jest kwestia skorygowania, czy to mają być ogłoszenia tylko Powiatu, 
czy także opłacamy informacje o Powiecie, bo informacje o Powiecie to jest jakby 
obowiązkiem prasy, żeby pisać. Bo tutaj jest za każdą stronę, ja tego nie rozumiem, dla mnie 
to jest ryczałt powinien być. Tak jak w pierwszej propozycji Zarządu było, w pierwszej 
propozycji miało być tyle i tyle miesięcznie, miał być ryczałt, chociaż też uważam, że był to 
wysoki ryczałt. 
 
Starosta 
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Od 15 lat jak funkcjonuje Powiat, zawsze była współpraca z lokalną prasą i tak jest do tej 
pory. Oczywiście nie z każdą prasą, jak jest w sprawozdaniu z jedną prasą nie udało nam się 
dojść do porozumienia, więc wykorzystując jak gdyby wolne środki Zarząd postanowił 
zawrzeć porozumienie z gazetą Express Średzki, z którą zresztą do tej pory 
współpracowaliśmy. Oczywiście umowa obejmuje nie tylko informacje z Powiatu, ale także 
część informacji, zamieszczanych ogłoszeń. To jest naturalna rzecz, która co roku jest i 
funkcjonuje tak jak powiedziałem od 15 lat.  
 
Radny Wicha 
Panie Starosto chciałem Panu przypomnieć, że rok 2003-2006 współpracowaliśmy ze 
wszystkimi redakcjami nieodpłatnie, ani grosza nie płaciliśmy redakcjom, tylko po prostu 
wydawaliśmy własną gazetę za 450 zł. 
 
Przewodniczący Rady 
Proponuję, żebyśmy to przyjęli do wiadomości.     
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 6/ Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Środzie Śląskiej 
za rok 2013. (załącznik nr 5 do protokołu) 

 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 7/ Analiza poniesionych w 2013 roku wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w 
odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń oraz średniorocznej struktury 
zatrudnienia – nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. (załącznik 
nr 6 do protokołu) 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 8/ Ocena bazy dydaktycznej w podległych placówkach. (załącznik nr 7 do protokołu) 

 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 9/ „15 min. dla wyborców” 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 

Ad.10/ Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

 
- przyjęcia programu stypendialnego dla uczniów będących mieszkańcami Powiatu 
Średzkiego, uczęszczających do szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych przez Powiat 

Średzki, 
 

Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę Nr XXXVIII/243/2014 w sprawie przyjęcia programu stypendialnego dla uczniów 
będących mieszkańcami Powiatu Średzkiego, uczęszczających do szkół 
ponadgimnazjalnych prowadzonych przez Powiat Średzki. 
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- ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek niepublicznych oraz trybu 

i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystywania, 
 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę Nr XXXVIII/244/2013 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
szkół i placówek niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
wykorzystywania, 

 
- przyjęcia zadania związanego z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w 2014 roku 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę Nr XXXVIII/245/2014 w sprawie przyjęcia zadania związanego z przeprowadzeniem 
kwalifikacji wojskowej w 2014 roku 

 
- ustalenia na rok 2014 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z 

drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu, 
 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Wicestarosta 
Ta uchwała dotyczy tylko i wyłącznie sytuacji kiedy z artykułu 130a ustawy Prawo o ruchu 
drogowym policja kieruje czy po wypadku, czy zatrzymali nietrzeźwego, trzeba zabrać pojazd z 
drogi. Po przyjęciu tej uchwały, są to stawki maksymalne i chociaż są to stawki maksymalne, 
niestety w przypadku cięższych pojazdów są to stawki naprawdę bardzo niskie. Bo, jeżeli trzeba 
byłoby ściągnąć, koszt transportu za 850 zł., to nikt najprawdopodobniej nie zechce przyjechać, 
ale to są maksymalne dopuszczone przez ustawę. Po przyjęciu tej uchwały ogłosimy przetarg dla 
podmiotu, który na podstawie tego artykułu 130a będzie usuwał pojazdy z dróg. Ostatnio, w 
zeszłym roku było tego naprawdę kilka sztuk.     
 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę Nr XXXVIII/246/2014 w sprawie ustalenia na rok 2014 wysokości opłat za 
usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu, 
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- określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 
Powiat Średzki, udostępnionych dla operatorów i przewoźników, oraz określenia warunków i 
zasad korzystania z tych przystanków 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Wicestarosta 
Jest to uchwała, ponieważ w ustawie o transporcie zbiorowym został nałożony obowiązek 
określenia przystanków komunikacyjnych. Czyli każdy przystanek komunikacyjny, czy jest to 
prawa strona, czy lewa strona, położenie, numer powiązany z numerem drogi. Ta uchwała  
pozwoli na precyzyjne wydawanie zezwoleń na korzystanie z przystanków autobusowych 
przewoźnikom. Będzie dokładnie napisany numer, nie będzie sytuacji kiedy przewoźnik mówi, że 
ma pozwolenie, a były takie sytuacje, że nie zatrzymuje się na przystanku na żądanie, bo to dla 
niego dodatkowe koszty. W pozwoleniu będzie miał numer każdego konkretnego przystanku. 
Pozwoli to także, bo zmieniła się ustawa, tak jak przystanek to jest tak naprawdę słupek z 
tabliczką – rozkładem jazdy, do teraz te tabliczki z rozkładem jazdy, czyli same rozkłady jazdy 
drukowali i wieszali przewoźnicy. W  tej chwili powinien to robić zarządca przystanku, na druku 
który jest sprecyzowany w rozporządzeniu. I my, ponieważ wiaty przystankowe są własnością 
gminy, przystanek niestety to nie jest dla nas, jest to jedna całość wiata przystankowa – słupek 
zatoczka. Zatoczka jest w pasie drogowym, słupek powinien być nasz, wiata przystankowa jest 
gminy. Chcemy to uporządkować i wystąpiliśmy do wszystkich gmin z propozycją przejęcia 
zarządzania całymi przystankami. Gminy tak naprawdę utrzymują czystość i porządek na 
przystankach, wiatach przystankowych. Zarządca przystanku może pobierać opłaty związane z 
utrzymaniem przystanków, czyli za to drukowanie rozkładów, utrzymywanie i tak dalej. Rada 
Powiatu, jeśli chodzi o przystanki na drogach powiatowych ma prawo określić stawkę na przykład 
za zatrzymanie, z sufitu biorę na przykład 20 gr. za zatrzymanie i te środki mają być na 
utrzymanie przystanków, na to co wynika z ustawy. Wystąpiliśmy do gmin, na razie otrzymaliśmy 
odpowiedź jednej gminy, że nie jest zainteresowana, czekamy na pozostałe i w zależności od 
odpowiedzi gmin podejmiemy pozostałe działania. To jest pierwszy etap – ustalenie przystanków.            
  
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę Nr XXXVIII/247/2014 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Średzki, udostępnionych dla operatorów i 
przewoźników, oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 
           - zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej  
            na rok 2014, 
 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Sekretarz 
Gwoli sprostowania wkradły się dwie pomyłki: w planie pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok, 
czwarty kwartał powinno być „opiniowanie projektu budżetu Powiatu na 2015 rok”, a jest 2014. 
Jeśli chodzi o plan pracy Komisji Gospodarki w miesiącu listopadzie powinno być „opinia komisji 
do projektu budżetu na rok 2015”, a jest na rok 2012.  
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 
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Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  podjęła 

uchwałę Nr XXXVIII/248/2014 w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych 
Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na rok 2014 
 
Ad. 10/ Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny Wicha 
Ja mam tutaj do Panów Starostów zapytanie - na jakim etapie prawnym jest zapłata 
zadłużenia za szpital, czy już wpłynęło, rata. A drugie na jakim etapie prawnym jest sprawa 
drogi Zabłoto – Kostomłoty, bo ona się sypie. 
 
Starosta 
W stosunku do pytania pierwszego, jesteśmy w sporze sądowym o jakim mówiłem już 
wcześniej, natomiast pieniądze są zabezpieczone na depozytowym koncie komornika, który 
został przez naszą stronę umocowany i zabezpieczone są pieniądze, czyli ta brakująca 
kwota ponad 800 tys. zł. Natomiast, jeżeli chodzi o drugie pytanie, jesteśmy cały czas 
analizujemy kwestie prawne dotyczące wystąpienia na drogę prawną, jeśli chodzi o odcinek 
drogi Zabłoto – Kostomłoty. Jeszcze nie podjęliśmy ostatecznej decyzji w tym zakresie. 
Przypominam oczywiście, że obejmuje jeszcze gwarancja na okres czterech lat, niemniej 
jednak cały czas nad tym tematem pracujemy. 
 
Radny Wojewódka 
Na poprzedniej sesji złożyłem interpelację dotyczącą zawieranych umów na publikację 
materiałów prasowych. Pytałem o to, czym się Zarząd kierował zawierając umowę z osobą 
karaną prawomocnym wyrokiem. Odpowiedź, którą dostałem nie jest odpowiedzią na te 
pytania, które zadałem, więc chciałbym się dowiedzieć kiedy uzyskam odpowiedź na moją 
interpelację. Minęło 42 dni, 19 grudnia pytałem o decyzjach podjętych wcześniej, Zarząd 
mnie informuje co podjął 31 grudnia, czyli już po mojej interpelacji. Ja proszę Państwa nie 
jestem prorokiem, ja nie mogłem wcześniej pytać o to co Zarząd podjął później. Nie wiem, 
czy to jest jakaś kpina, czy to jest celowe działanie Zarządu? Oczekuję odpowiedzi na moje 
pytania, sprawdzałem protokół z sesji w protokole jest wszystko bardzo wyraźnie zapisane. 
Dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady 
Czyli ja rozumiem, że Pan w tej chwili wnosi, że odpowiedź na interpelację nie ostatniej sesji 
tylko jeszcze z wcześniejszej… 
 
Radny Wojewódka 
Interpelacja z poprzedniej sesji, z dnia 19 grudnia. 
 
Przewodniczący Rady 
Otrzymał Pan odpowiedź na piśmie, ta odpowiedź Pana nie zadawala. 
 
Radny Wojewódka 
Odpowiedź jest nie na temat, przynajmniej w części jest nie na temat. Ja się nie pytałem, nie 
mogłem nawet 19 grudnia zapytać co Zarząd Powiatu robił 31 grudnia, a taką odpowiedź 
dostałem. 
 
Przewodniczący Rady 
Panie Starosto, proszę przeanalizować odpowiedź i ustosunkować się na piśmie do 
zgłoszonych wniosków, a w zasadzie do uwag, że odpowiedź został udzielona nie na temat. 
Otrzyma Pan odpowiedź na piśmie. 
 
Radny Wojewódka 
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Panie Przewodniczący prosiłbym o jakiś termin tej odpowiedzi, minęły 42 dni, zgodnie ze 
statutem jest 30 dni, więc prosiłbym o wyznaczenie terminu. 
 
Przewodniczący Rady 
Panie radny zgodnie ze statutem Powiatu na złożoną interpelację na sesji Zarząd ma czas 
do następnej sesji zwyczajnej. W związku z tym, że odpowiedź Pana nie zadowala, ustalamy 
i zobowiązuję Zarząd do udzielenia odpowiedzi do następnej sesji najpóźniej, może być 
wcześniej. 
 
Ad. 11/ Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Radna Mikła 
Ja mam tylko jeden wniosek dotyczący wycinki krzewów i krzaków na drodze od Piekar do 
Lusiny. Ja tu nie proszę o całą drogę, żeby wyciąć z jednej i drugiej strony, tylko w tych 
punktach gdzie zagraża ruchowi pojazdów. Wyjazd z Piekar do Lusiny tam jest bardzo duże 
zakrzaczenie, następnie na zakręcie jest drzewo owocowe, jeszcze krzaki, gdzie nie widać 
jak się jedzie w ogóle drogi z drugiej strony, tam mogą być wypadki. Drugi odcinek drogi to 
jest Dębnica - Lusina i tutaj też nie proszę o cały odcinek, tylko o wyjazd z Dębnicy, bo tam 
jest bardzo groźnie. I trzeci odcinek to jest z Udanina do lasu, też nie cała droga, chociaż 
trochę. Ja wierze, że nie jest tylko Gmina Udanin, że krzaki są tylko na naszej gminie i trzeba 
wycinać, ale to są takie trzy punkty groźne, dosyć groźne, bardzo prosiłabym o wycięcie 
tego. Dziękuję.     
 
Przewodniczący Rady 
Dziękuję, na wczorajszej Komisji Gospodarki temat ten był przedstawiony, wniosek komisji 
był taki, ażeby Zarząd rozpatrzył możliwość usuwania zakrzaczeń na drogach powiatowych 
poprzez zlecanie firmie zewnętrznej.  Sprzętem i ludźmi, których posiadamy mamy problemy, 
żeby odkrzaczyć, termin odkrzaczania upływa 30 chyba marca. Ja rozumiem, że wniosek 
Pani radnej Pan Wicestarosta przyjął. 
 
Radny Wicha 
Pani radna przypomniała mi pewną sprawę, Kostomłoty – Samborz jeszcze bym prosił tam 
przy lesie, bo faktycznie tam się jeździ po krzakach i tam są zakręty, często samochody się 
ocierają. To nie jest tak dużo krzaków, też bym prosił, żeby to zrealizować w najbliższym 
czasie. Dziękuję.      
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 12/ Sprawy różne. 
 
Radny Wicha 
Chciałem powiedzieć o dzisiejszym spotkaniu o godz. 9.00, które mieliśmy z Pol-Busem odnośnie 
dowozu dzieci i ludzi do Środy Śląskiej. Bardzo się cieszę, bo rzeczy niemożliwe praktycznie na 
pewnym etapie stały się możliwe dzięki wielu osobom zaangażowanym, Starostom, 
pracownikom, Pani Przewodniczącej, czyli Pani Skarbnik i wielu innym osobom. Praktycznie 
wydawały się nie do załatwienia, a na dzień dzisiejszy można powiedzieć, że w 70-80% jesteśmy 
z tego jako mieszkańcy zadowoleni, dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Rady 
Do wiadomości wszystkich osób, które nie wiedzą o co chodzi, temat dotyczył kursowania 
komunikacji zbiorowej na terenie Powiatu Średzkiego. Pol-Bus sygnalizował, a w zasadzie 
oświadczał, że niektóre trasy zlikwiduje. Po spotkaniu zorganizowanym przez Starostwo 
Powiatowe, po spotkaniu z dyrektorem Pol-Busu dzisiaj, wycofał się z deklaracji likwidowania 
niektórych kursów, a część kursów nawet rozszerzył. Także to o czym mówił Pan radny Wicha, 
niemożliwe stało się możliwe.  
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Chciałem poinformować, że 23 listopada minie 15 lat istnienia Powiatu Średzkiego. Z okazji 10-
lecia odbyła się sesja nadzwyczajna zorganizowana w Muzeum Regionalnym. Szanowni 
Państwo wstępnie podjęto decyzję, że z okazji 15-lecia w pierwszym tygodniu kwietnia tego roku 
zorganizowana zostanie gala na której przedstawione zostaną osiągnięcia, podsumowanie, 
przybliżenie, upamiętnienie osób. Idea jest taka, żeby zaprosić wszystkich radnych, którzy byli od 
pierwszej kadencji do chwili obecnej, przypomnieć kto jakie pełnił funkcje. Dokładny termin 
zostanie ustalony w najbliższym czasie.      

 
Ad. 13/ Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknął XXXVIII w 
kadencji 2010 – 2014 posiedzenie Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Protokołowała:     
          (-) 
Maria Pstrowska 

 
                                                                                       Witold Rutkowski 
                                                                                                   (-) 
                                                                                    Przewodniczący Rady  
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